
1.) Leta 2018 ste delovali kot svetovalec predsedstva ter od aprila do oktobra prejemali 

znesek v višini 533,48 eur mesečno, v kar davek in prispevki niso všteti. Novembra pa 

ste prejeli 373,44 eur.  

V petem členu vaše podjemne pogodbe za delo svetovalca predsedstva je bilo zapisano 

sledeče: "Naročnik se zaveže podjemniku za opravljeno delo iz te pogodbe plačati 

podjemniku znesek kot ga določa Pravilnik o finančnem poslovanju ŠOU v Ljubljani za 

mesec in sicer na račun podjemnika po predhodni potrditvi poročila o delu podjemnika."  

Če pogledamo 32. in 33 člen pravilnika o finančnem poslovanju ŠOU iz leta 2015 (ki je bil 

takrat v veljavi), vidimo, da lahko svetovalec predsedstva prejema koeficient, ki ne 

presega 0,35 osnovne višine nadomestila v višini 1111eur. To pomeni, da kot svetovalec 

ne bi smeli prejemati več kot 388eur mesečno. Zanima me, zakaj ste od aprila do 

oktobra prejemali višji znesek od tistega, ki ga določa pravilnik? 

Znesek je bil izplačan v skladu z omenjenim Pravilnikom o finančnem poslovanju ŠOU, saj so 
bili poleg osnovnega zneska plačani tudi stroški, ki so opredeljeni v določbah od 35. do 38. 
člena.  

2.) V šestem členu vaše podobe je pisalo, da "se sklepa za čas od 1. aprila do 31. maja 

2018." Sami ste bili za svetovanje plačani vse do novembra. Zanima me, po kateri 

pogodbi ste svoje delo opravljali po 31. maju 2018?  

Pogodba je bila s strani obeh strank po obdobju 1 meseca konkludentno podaljšana, na ta način 
je bilo izraženo tudi soglasje po nadaljnjem sodelovanju. Prav tako se je s strani obeh 
pogodbenih strank v danem obdobju večkrat ustno izrazila volja za podaljšanje sodelovanja, pri 
čemer je ustno izražanje soglasja volj predstavljalo podlago za veljavno podaljšano pogodbo v 
skladu z veljavnim pravom.  

3.) Zanima me, kakšne svetovalne storitve ste v letu 2018 opravljali za predsedstvo ŠOUL? 

Prosim vas, da naštejete vsaj 3 konkretne svetovalne projekte, ki ste jih izvedli. 

Svetovanje Predsedstvu ŠOU zadeva paleto svetovalnih storitev na različnih področjih delovanja 
ŠOU v Ljubljani, ki so v pristojnosti Predsedstva. Svetovanje se je izvajalo izključno na iniciativo 
Predsedstva, ki je pri določenih vprašanjih, projektih in operativnih zadevah potrebovalo 
strokovno pomoč. Zadev in projektov, ki jih je zadevalo sodelovanje je bilo izjemno veliko, saj 
gre za podporno funkcijo, ki je bila Predsedstvu na voljo ves čas trajanja pogodbenega razmerja. 
Svetovalne storitve so bile opravljene za zadevne resorje Predsedstva. Število ur porabljenih za 
svetovalne storitve je bistveno preseglo dejansko plačane ure, saj je bilo naše delo vedno 
opravljeno za dobrobit študentov in študentskega organiziranja, ki jim ga lahko ponudi oseba s 
paleto strokovnih izkušenj.  

4.) Zanima me, na kakšen način ste ŠOU obračunavali svoje delo? Glede na uro, storitev 

ali na kakšni drugačni osnovi? Zanima me tudi, če veste, zakaj obračunavanje stroškov ni 

podrobneje določeno v pogodbi. 

Delo je bilo obračunavano na podlagi opravljenih ur za svetovalne storitve in dela na različnih 
projektih ter zadolžitvah v posameznem obdobju. Obračunavanje dela in stroškov ureja sam 
Pravilnik o finančnem poslovanju ŠOU v Ljubljani. Slednje urejanje tega področja v sami pogodbi 
je torej redundanten pristop, ki se v praksi ne uporablja, saj je to področje urejeno že v omejenem 
pravilniku.  

5.) V istem času je predsestvu za 388eur mesečno svetoval še bivši študentski poslanec 

Juš Dobnikar. Zanima me, če sta z drugim svetovalcem svetovala na istem področju ali ste 

delovala ločeno?  

Predsedstvo lahko za svoje delo svobodno angažira svoje svetovalce, ki v skladu z akti ŠOU 
spadajo v Administracijo Predsedstva. Glede določenih vprašanj so posamezni člani 
Predsedstva zagotovo angažirali več svetovalcev, saj so kompleksnejše zadeve potrebovale več 



podporne funkcije. Vsak svetovalec je deloval samostojno in izključno po potrebi ter zaprosilu 
Predsedstva.  

6.) Kot zadnje vprašanje v zvezi z vašim svetovalnim delom me zanima, kako ste postali 

svetovalec predsedstva? Je bilo za mesto objavljen razpis? Če je bil, mi prosim pošljite 

dokazilo o njem. Če za mesto ni bilo razpisa, me zanima, če ste na to mesto prišli po 

osebnih povezavah. 

Predsedstvo ŠOU ima v skladu z akti ŠOU v Ljubljani svojo Administracijo, ki jo med drugim 
sestavljajo tudi svetovalci Predsedstva. Predsedstvo za svoje delovanje potrebuje osebe na 
katere se lahko pri svojem delu zanesejo in z njimi sodelujejo pri reševanju pomembnejših 
vprašanj. Predsedstvo si je lahko v skladu z akti ŠOU v Ljubljani samo izbralo svoje svetovalce, 
ki si jih je zaradi svojih izkušenj in strokovnosti želelo imeti v svoji Administracij za potrebe 
izvajanja svetovanja pri opravljanju njihovih odgovornih funkcij.  

7.) V letu 2018 je Študentsko društvo utrip, katere zastopnik ste sami, za organizacijo 

mednarodne konference prejelo 15.000eur. V marcu ali aprilu 2018 nismo uspeli zaslediti 

nobene mednarodne konferenca, ki bi jo organiziralo društvo utrip. Zanima nas, za kaj je 

šlo? 

  

ŠTUDENTSKO DRUŠTVO UTRIP (v nadaljevanju: društvo Utrip ali društvo) je v maju 2019 
organiziralo 10. študentsko in 1. mednarodno konferenco zdravstvenih ved. Več o konferenci 
mednarodnih razsežnosti si lahko preberete tudi na spodnjih povezavah: 

 https://www.zf.uni-lj.si/si/predstavitev/zalozba/10-studentska-konferenca-zdravstvenih-ved-z-
mednarodno-udelezbo-javno-zdravje 

https://www.fzv.um.si/10-%C5%A1tudentska-konferenca-z-mednarodno-udele%C5%BEbo-0 

Konferenca je potekala pod naslovom »JAVNO ZDRAVJE«, in sicer dne, 18. 5. 2018. Sodelovalo 
je 8 slovenskih izobraževalnih ustanov in 2 hrvaški ustanovi iz področja zdravstvenih ved.  

8.) Lahko nekoliko podrobneje razložite znesek 15.000 eur za konferenco? Kaj je Društvo 

za ta znesek pripravilo? 

  
Znesek je zajemal celotno organizacijo konference, ki je potekala v več fazah. Celotna 
organizacija je trajala od oktobra 2017 do junija 2018, ko je bilo izdano tudi zaključno poročilo. 
Stroški so zajemali, pogostitev (hrana in pijača za 200 udeležencev), oblikovanje vizualne 
podobe, tisk, promocijske materiale (kulije, beležke, mape, plakati, hoodie-ji ipd.), plačilo za 
pomoč sodelujočim pri pripravi konference. Pri tem je potrebno izpostaviti dejstvo, da je društvo 
Utrip za izvedbo konference iz lastnih sredstev prispevalo še dodatnih 2.225,00 EUR. Za izvedbo 
projekta je bila podpisana tudi pogodba o sofinanciranju s ŠOU v Ljubljani, ki je urejala vse 
pravice in obveznosti strank glede organizacije, ki je bila zaupana društvu. 

9.) V istem času, ko je vaše društvo prejelo 15.000eur ste bili tudi svetovalec predsedstva. 

Se vam zdi, da je tukaj šlo za konflikt interesov? In če ne, zakaj. 

Konflikta interesov ni bilo, saj je bilo v organizacijo in pridobitev organizacije mednarodne 
konference udeleženih večje število deležnikov. Pri tem smo vsi deležniki ravnali v skladu z 
najvišjimi etičnimi standardi upravljanja, upoštevajoč preprečevanje nasprotja interesov in v 
dobro študentov ter drugih strokovnjakov iz področja zdravstvenih ved, ki so imeli ravno zaradi 
konference možnost predstaviti svoje študijske in znanstvene izdelke širši strokovni javnosti. 
Pri tem je treba poudariti, da so se člani Predsedstva svobodno in po lastni presoji odločili 
zaupati organizacijo konference zanesljivemu organizatorju, ki je na zdravstveni fakulteti že 
organiziral pretekle dogodke in ima dobro organizacijsko ekipo ter kompetence za izvedbo tako 
zahtevnega dogodka na najvišji ravni. Iz javnih objav je mogoče zaslediti tudi, da je organizacija 
takšne konference »zahtevna naloga[1]«, tudi po oceni drugih fakultet, ki so se konference 
udeležile. 

 
[1] Preberite izjavo Fakultete za zdravstvene vede Univerze v Mariboru: https://www.fzv.um.si/10-
%C5%A1tudentska-konferenca-z-mednarodno-udele%C5%BEbo-0 



  

10.) Tudi leta 2019 je društvo utrip za soorganizacijo konference prejelo 15.000eur. 

Ponovno me zanima, kaj je vaše društvo naredilo za ta znesek ter kako je bil določen? 

Zanima me tudi, kako je ŠOU vašemu društvu podelil organizacijo dogodka.  

  
Društvo je denar prejelo za organizacijo 1. Študentskega babiškega kongresa[1], ki je sicer 
potekal že 6. leto zapored, sicer pa prvič pod spremenjenim imenom (prej: babiški forum). Tema 
kongresa je bila: Postopki med porodom (»Ali je to res potrebno?«.  Potekal je v okviru 
mednarodnega dneva babištva – tj. 5. maj, vendar se je izvedel dne 29. 5. 2018 na 
Zdravstveni  fakulteti Univerze v Ljubljani.  Znesek je bil porabljen za aktivnosti, ki zajemajo 
celotno organizacijo in izvedbo dogodka (vsi stroški, ki so navedeni že pri organizaciji prejšnje 
konference, saj takšna organizacija poteka na podoben način, tokrat le na drugem področju, 
vendar v zelo podobnem obsegu). Znesek je bil prav tako določen glede na stroške, ki so bili 
porabljeni za organizacijo preteklih dogodkov (predvsem konference v letu 2018). Na dogodku 
je sodelovalo veliko število priznanih strokovnjakov iz omenjenega področja. 

 
[1] https://www.student.si/studij-in-kariera/studij/1-studentski-babiski-kongres/ 
  

11.) Poleg vsega tega nas zanima še, za kaj natančno je študentsko društvo utrip, 

katerega zastopnik ste, prejelo sredstva od ŠOU v Ljubljani decembra 2021 in januarja 

2022. Če je šlo za dogodke, jih prosim navedite z imenom in datutom. Če je šlo za 

storitve, navedite storitve. 
  
Decembra 2021 in januarja 2022 je društvo prejelo plačilo za izvedbo več dogodkov, in sicer: 

- Delavnica: ALKOTEST ob Martinovem prazniku (Alkotest kje je meja?) dne 16. 11. 2021; 

- Organizacija (načrtovanje, promocija in izvedba) izobraževalnih delavnic za študente 
Zdravstvene fakultete na motivacijskem vikendu: kultura pitja vina in kultura pitja zeliščnih 
likerjev. Delavnici sta se izvedli 19. 11. 2021 in 20. 11. 2021; 

-  Delavnica: Osnova zaščite živali, izvedeni v torek 23. 11. 2021 in 24. 11. 2021; 

- Delavnica: SPOznaj HIV dne 1. 12. 2021; 

- Delavnica znakovnega jezika dne 9. 12. 2021; 

- Delavnica: Predavanje o pomenu krvodajalstva in organizacija ter izvedba krvodajalske akcije 
za študente Zdravstvene fakultete dne 9. 12. 2021; 

  
- Pomoč pri organizaciji, promociji in izvedbi dogodka DOBRODELNI STAND UP Fakultete za 
matematiko in fiziko, 16. 12. 2021. 

Vseh dogodkov in delavnic se je udeležilo veliko število študentov in študentk. Vsi dogodki so 
bili tudi ustrezno promovirani in javno objavljeni, nanje se je lahko prijavil vsakdo. V zvezi z 
naštetimi dogodki in delavnicami je na spletu mogoče najti tudi veliko slikovnega gradiva za kar 
po navadi poskrbijo raziskovalni novinarji sami. 

Dodajam, da v letu 2022 ni bil s strani društva Utrip izdan noben račun. So pa bili šele v letu 2022 
(januarja) poravnani zneski za nekatere izvedene dogodke v letu 2021, ki so našteti zgoraj, kar je 
razvidno tudi iz vseh javnih evidenc (Aplikacija ERAR). 

  

Še enkrat poudarjam, da sta bili našteti konferenci in vsi dogodki izvedeni na najvišji 
profesionalni ravni.  
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